

**PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA**  
**HALLITUKSEN KOKOUS**  
**PÖYTÄKIRJA 7/24**

**Aika:** 16.4.2024 klo 17:00

**Paikka:** F105, Seminaarinkatu 15, 40100 Jyväskylä

**Läsnä:** Atte Urama

Veera Hynninen

Saku Virtanen

Sara Kangassuo

Maiju Lintulahti

Essi Kurth

Sonja Holm

Marianna Palola

Aapo Nikula

Maria Malinen

Olivia Haataja

Maria Korhonen

Julia Nukarinen

Roosa Ukkola

Elisa Ruoppa

Janne Rajamäki

- 1.** Kokouksen avaus  
Atte Urama avasi kokouksen ajassa 17.20.
- 2.** Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

### 3. Esityslistan hyväksyminen

Esitetään lisättäväksi kohtaan

#### 5.3. Ohjesäännöt

##### 13.1. Alumnirekisteri

Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

### 4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Saku Virtanen ja Sara Kangassuo.

### 5. Hallinto

#### 5.1. Puheenjohtajiston terveiset

Veera Hynninen kiitti hallituslaisia ja ihastelee, että hommat hoituu! Kiitokset myös muille kuin hallituslaisille, jotka ovat saapuneet kokoukseen!

Veera ehdotti, että hallitusmökki siirrettäisiin pe 17.5.-su 19.5. alkuperäisen to 16.5-la 18.5. sijaan. Näin olisi mahdollista osallistua tulevan yhteistyökumppanin Komiat-yhtyeen järjestämiin lavatansseihin. Tämä oli saanut kannatusta jo Telegram-ryhmässä.

#### 5.2 Kevään viimeiset kokoukset

Hallituksen kokous 15.5.

Ylimääräinen yhdistyksen kokous 16.5.

#### 5.3 Ohjesäännöt

Puheenjohtajisto esitteli luonnoksia Luottamustehtäviin hakemisen ohjesäännöstä sekä Hallinto-ohjesäännöstä, jotka tulevat käsittelyyn seuraavassa yhdistyksen kokouksessa ja siellä niihin voi vaikuttaa.

[Luonnos Luottamustehtäviin hakemisen ohjesääntö](#)

## Luonnos hallinto-ohjesääntö

Keskusteltiin edustuskuluista

Sonja Holm painotti, että edustus on tärkeää yhteistyön näkökulmasta.

Keskusteltiin, olisiko tarpeen nostaa edustuskuluja niin, että olisi mahdollista osallistua myös kalliimmille vuosijuhlille tai pidemmän matkan päähän. Päädyttiin siihen ajatukseen, että Pedago kustantaisi nykyiseen tapaan puolet lipun hinnasta sekä lisäksi matkakulut, jos edustus on muualla kuin Jyväskylässä. Matkaliput tulee ostaa heti kun tietää, että on lähdössä niin saa halvemmalla. Täytyy myös valita halvin mahdollinen vaihtoehto. Majoitus tulisi hoitaa omakustanteisesti.

Keskusteltiin myös siitä, saako edustamaan lähteä hallituksen ulkopuolelta, jos hallituksesta ei saada lähtijää. Etusijalla olisi hallituksen jäsenet, ja sen jälkeen voisi kysyä muilta. Hallituslaisten jälkeen kysytään toimihenkilöiltä, fuksitoimikunnalta ja sitten muilta jäseniltä.

Sonja Holm kysyi, voiko esimerkiksi oman kaverin ainejärjestön vuosijuhlille mennä avecina, mutta samalla edustamaan Pedagoa. Jos ei ole muita menossa Pedagolta, avec voi mennä edustamaan, jolloin Pedago maksaa osan hinnasta.

Tauko 18.13-18.20

Julia Nukarinen poistui 18.15

## 6. Talous

Tilin saldo: 15 119,32 €

Jäsenten määrä: 365 varsinaista jäsentä, 3 alumnijäsentä

Viime kokouksen jälkeen tilitapahtumat ovat koostuneet muun muassa tapahtumakuluista ja kulukorvauksista.

Merkkimarkkinoista tuli voittoa 697,11€

Ehdotetaan maksettavaksi: yhteensä 395,72 € kulukorvauksia

Katsotaan vielä myöhemmin Talousarviota ja Hallinto-ohjesäännöissä käsiteltiin myös talousasioita.

#### 6.1. Lisätalousarvio 2024

Atte Urama esitteli lisätalousarvion, joka käsitellään myöhemmin yhdistyksen kokouksessa.

Keskusteltiin, voisiko Hallituksen virkistykseen varata enemmän rahaa, yhteensä 1000e + mökki 750e. Aiemmin summa on ollut yhteensä 1200€, nyt yhteissumma olisi 1750€.

Aapo Nikula saapui klo 18.34

Korotusta perusteltiin sillä, että hallituslaiset tekevät ilmaista työtä, joten virkistymistä myös tarvitaan ja se on ansaittua. Lisäksi Pedago on alkanut järjestää Herkkuapproja kaksi kertaa vuodessa, jotka tuottavat hyvin joten on myös enemmän varaa satsata hallituksen hyvinvointiin.

Lisätalousarvioon lisättiin myös hallituspaidat. Näihin budjetoitiin yhteensä 1000€, mikä on hieman yläkanttiin. Summaan sisältyvät myös hallitusmerkit. Pedago kustantaa paidat, koska niissä ollaan edustustehtävissä.

Sonja Holm ehdotti, että jatkossa paitojen tilaukseen olisi joku yhteistyökumppani jolta tilataan, niin saataisiin halvemmalla.

#### 7. Toimikuntien kuulumiset

## 7.1. OKL:n toimikunnat

### 7.1.1. Pedagoginen toimikunta

Kokouksia ollut edellisen Hallituksen kokouksen jälkeen kaksi. Ensimmäinen 19.3., jonne Sara Kangassuo osallistui. Tässä kokouksessa käsiteltiin mm. siirto-opiskelijoihin kohdistuvaa epäoikeudenmukaisuutta OKL valinnaisissa opinnoissa. Eija Aalto vie tästä asiaa eteenpäin johtoryhmään.

Lisäksi tuli esiin että Juliet-kotiryhmät todennäköisesti kasvavat, eikä niihin ole haastattelua. Eniten aikaa käytettiin OPS-aamupäivän käsittelyyn, joka oli 9.4. Sinne pyydettiin opiskelijoiden kokemuksia ja Pedagon kautta järjestettiin kysely, jota mainostettiin Instagramissa ja nettisivuilla. Kyselyyn vastasi 31 jäsentä, mikä oli laitoksen henkilökunnan mukaan pieni otoskoko. Keskustelimme kokouksessa kuitenkin siitä, että 31 vastausta on melko paljon verrattuna joihinkin kyselyihin.

Toinen kokous oli 2.4., johon kumpikaan opiskelijaedustaja ei päässyt paikalle.

Seuraava kokous on 7.5. Eija Aallolle tulee toimittaa silloin Kansankynttilä- paita, jonka hän on tilannut.

### 7.1.2. Opintoasiatoimikunta

Edellinen kokous oli 2.4. Olivia Haataja ja Maria Malinen olivat molemmat paikalla. Puhuttiin harjoittelujaksojen järjestämisestä ja siihen liittyvistä asioista esimerkiksi miten paljon voi olla muita opintoja harjoittelun aikana. Puhuttiin myös vähän orientaatioviikoista ja siitä, että ryhmänohjausta tärkeää saada fukseille lähiopetuksena kotiryhmittäin. Todettiin, että tutorit on valittu ja heidän kanssa laitetaan hommat käyntiin.

Seuraava kokous 7.5.

#### 7.1.3. YVV-toimikunta

Seuraava kokous 29.4.

#### 7.1.4. Yhteistyötoimikunta

16.4. oli kokous, ja Sara Kangassuo oli paikalla. Käytiin läpi SORA-mallia ja HUOLI-lomaketta. Lisäksi neuvoteltiin ensi vuoden harjoittelujen tuntimääristä (observoinnit ja pidettävät tunnit), koska Norssilla siirrytään syksyllä 45 minuuttisiin tunteihin.

OA1: observointia 16x45min, pidettäviä tunteja 8x45min; Kopioston luento lisätään tähän.

OA2: observointia 15x45min, pidettäviä tunteja 24x45min. Ei ehditty keskustella ensi vuoden vanhanmallisesta OH2-harjoittelusta.

OA4: pidettäviä tunteja 42x45min ja paljon kaikkea muuta.

Harkkapalautteet käsitellään toukokuun kokouksessa (28.5.)

## 8. Tutor

Tutorit on valittu ja tulevat tutorit kaudelle 2024-2025 ovat Oona Iivonen, Emma Juurakko, Siiri Nissinen, Viivi Porkka, Janne Rajamäki, Elisa Ruoppa, Ruut Saastamoinen, Annastiina Sahlberg sekä Heidi Tyrväinen.

Tutor- ja fuksivastaava Maria Malinen on pitänyt tutoreille ensimmäisen tapaamisen, jossa käytiin läpi mitä tutorin tehtäviin kuuluu sekä tehtiin alustavaa vastuunjakoja ja tutustuttiin toisiin.

Seuraava tapaaminen on 22.4. Siellä on tarkoituksena, että tapahtumavastaavista Olivia Haataja tulee kertomaan tapahtumien teosta tarkemmin. Tarkoituksena on myös tutustua Pedagon eri dokumentteihin, esimerkiksi Turvahenkilöohjeisiin. Lisäksi tarkoituksena on aloittaa tapahtumien suunnittelu kunnolla. Tällä hetkellä on varattuna paikat sitseille, fuksisaunan korvaavalle tapahtumalle sekä fuksimökille.

Fuksipongista keskustellaan Heidis'in kanssa.

Heidi's:tä on tullut sähköposti, jonka mukaan paikka olisi mahdollista varata, jos tapahtumaan saadaan vähintään 70 osallistujaa. Tätä ei voida varmaksi luvata ja pohditaan vielä.

Tauko: 19.03-19.10

## 9. Viestintä

Viestintävastaava Marianna muistuttaa siitä, että viestintään liittyvät tiedot olisi tärkeää saada ajallaan ja tapahtumia on hyvä alkaa suunnittelemaan hyvissä ajoin niin, että tapahtumakuvaus saadaan ulos luvattua kahta viikkoa ennen tapahtumaa. Postausten siirtäminen seuraaville päiville vaikuttaa myös muuhun viestintään. Marianna muistuttaa myös palautelomakkeiden ajoittamisesta viestintäkalenteriin.

Keskusteltiin myös englanninkielisestä viestinnästä. Pohdintaa herätti se, onko tarpeen tehdä esimerkiksi tapahtumastoryja myös englanniksi, vai riittääkö kuvatekstien käännös kommentteihin. Päädettiin siihen, että kide.app- teksti ja kuvatestit riittävät käännettyinä. Kääntäminen on kuitenkin työlästä siihen nähden, että vaihto-opiskelijoita on hyvin vähän ja he eivät välttämättä seuraa edes Pedagon Instagramia.

Kansainvälisyysvastaava Sara Kangassuo on ottanut vaihto-opiskelijoihin useaan kertaan yhteyttä myös sähköpostitse.

Saku Virtanen on mainostanut aiemmin tapahtumia vaihto-opiskelijoille Juliet-kursseilla, ja tähän pyritään jatkossakin. Myös Aapo Nikula on Juliet-ryhmässä ja saa siellä myös yhteyden vaihto-opiskelijoihin ja voi mainostaa heille Pedagon tapahtumia.

## 10. Kerhot ja oheistoiminta

### 10.1. Liikuntavuoro

15.4. oli sovituiista liikuntavuoroista viimeinen vuoro, ja paikalla oli 10 henkilöä. Mahdollisesti myös ensi viikolla vuoro, tästä tehdään kyselyä liikuntavuorojen Telegram-ryhmään. Liikuntavuorot pyörivät hyvin!

Pesisturnaus peruttiin, koska kenttä oli huonossa kunnossa. Tähän oli paljon ilmoittautuneita, joten harmi ettei onnistunut. Järjestetään syksyllä jokin yhteinen liikuntaturnaus.

### 10.2. Kirjakerho

9.4. oli tapaaminen, osallistujia 9. Käsiteltiin Jojo Moyesin *Kerro minulle jotain hyvää* -kirjaa. Oli muutenkin upeeta pöhinää! Kevään viimeinen kirjakerho on maanantaina 6.5. klo 18 Alkulähteellä. Kirjaksi valikoitui oma nuoruusajan suosikkikirja, eli jokainen saa itse valita lukemansa kirjan. Käsitellään sitten kirjat ns. kirjavinkkaus-tyyppisesti. Kesäksi on tulossa kirjakerhon bingo, jonka osallistujien kesken järjestetään arvonta.

### 10.3. Käsityökerho

Parilla edellisellä kerralla on ollut melko vähän porukkaa, mutta hyvä meininki kuitenkin. Syksyllä tehdään jonkinlainen mainostus käsityökerhosta kun tulee uudet fuksit ja mainostetaan samalla myös haalarimerkkejä niin saataisiin porukkaa osallistumaan. Tutorit laittavat kerhoon osallistumisen myös fuksipassiin.



Haalarimerkit on tilattu. Budjetti käsityökerholle on 100€, ja nyt haalarimerkit vie melko lailla sen kokonaan. Muuten kerhoeväisiin ei mene rahaa kovinkaan paljon. (Keväällä eväisiin on mennyt 11,84€). Budjetti molemmille kerhoille on yhteensä 200€, joka riittää kattamaan kerhojen kustannukset haalarimerkkitalouksesta huolimatta.

Liikuntavuoron merkkitalaus on tällä hetkellä jäissä.

Pohdittiin myös, voisiko käsityökerhon laajentaa kasvisten käsityökerhoksi, jolloin sinne voisi saada enemmänkin osallistujia. Palataan tähän vielä syksyllä.

## 11. Edunvalvonta

Palautetta on tullut, että olisi toivottu Pedagon someen jotain postausta mielenterveysviikolla. Viestintä oli täynnä viime viikolla, joten mielenterveysviikolla storyt olisi hukkunut. Soolin kanssa järjestettävän tapahtuman voisi tulevaisuudessa järjestää mielenterveysviikolla. Mielenterveysviikko merkitään myös testamenttiin. Veera Hynninen oli välittänyt yhdenvertaisuusvastaaville sähköpostiviestin, joka oli tullut mielenterveysviikkoon liittyen ja muistuttaa samalla lukemaan sähköposteja. Viesti olisi pitänyt välittää myös edunvalvojille.

KTKP020-kurssilla on ollut epätasainen linja opettajien kesken siitä, mikä on riittävä panos kurssilla, jotta saa suorituserkin. Vastuopettaja tällä kurssilla on jäänyt pois. Tämä tulossa edunvalvonnan tarkasteluun.

## 12. Yhdenvertaisuus

Essi Kurth avasi yhdenvertaisuuskyselyn tuloksia, ja kooste niistä tulee myös nettisivuille ja Instagramiin tulevana perjantaina 19.4.

Vastaajia oli yhteensä 19, joista jäsenistöä oli 84% ja hallituksen jäseniä 16%.

## Viestintä

Vastaajat ovat tyytyväisiä tai erittäin tyytyväisiä Pedagon viestintään.

Viestinnän avoimuuteen oltiin tyytyväisiä ja se tavoittaa jäsenistön pääosin hyvin.

Viestintä on monipuolista ja toteutuu eri kanavissa.

Yhdenvertaisuuteen liittyviin asioihin ollaan pääosin tyytyväisiä.

Hallituksen päätöksenteko ja toiminta koetaan avoimena.

## Syrjiminen ja häirintä

Järjestön sisäistä syrjimistä sekä seksuaalista häirintää on havaittu jonkin verran.

Kyselyyn vastaajat toivoivat enemmän vuosikurssien välistä toimintaa sekä panostamista ryhmäjakoihin.

## Esteettömyys ja yhdenvertaisuus

Esteettömyys on otettu vastaajien mielestä hyvin huomioon ja yhdenvertaisuuteen liittyviin asioihin ollaan tyytyväisiä.

Yhdenvertaisuusvastaavat Lotta ja Essi tekevät myöhemmin videon yhdenvertaisuudesta.

## 13. Työelämä- & alumnitoiminta

### 13.1. Alumnirekisteri

Tekeillä on alumnirekisteri, joka olisi hyvä saada toukokuun aikana viimeistään.

## 14. SOOL

SOOL:n aluetoimijahaku on alkanut. Anni Hakala jatkaa edelleen toiminnassa, mutta Veera Kolehmainen tilalle etsitään uutta toimijaa. Soolilta on tullut tästä infoa. Laitetaan infoa myös Pedagon Instagram-storyyn.

Aluetoimijat ovat luoneet SOOLin ainejärjestöjen tuleville tutoreille whatsapp-ryhmän. SOOL järjestää uusille tutoreille tapaamisen 8.5. klo 15 Alkulähteellä.

Pedagosta Atte Urama, Saku Virtanen ja Aapo Nikula ovat lähdössä edustamaan SOOL:n liittokokoukseen. Saku menee myös Norssin johtokunnan kokoukseen, johon tuli kutsu SOOL: n kautta.

## **15. Kansainvälisyys**

Kansainvälisyyteen liittyen käsiteltiin jo hieman viestinnän puolella, ei muuta käsiteltävää.

## **16. Kestävä kehitys**

JYY olisi järjestämässä Trash trackingia, ja Pedago voisi liittyä siihen mukaan. Tämä on vielä suunnitelman tasolla, ja Lotta Seppänen ilmoittaa, kun tietää asiasta tarkemmin.

Kirpputori järjestettiin 9.4. yhteistyössä muiden kasvisten kanssa. Tapahtuma oli onnistunut ja järjestetään mahdollisesti tulevaisuudessakin.

## **17. Fuksitoimikunta**

Fuksitoimikunta on pitänyt useita kokouksia viime aikoina, ja hommat rullaavat hyvin. Tutor- ja fuksivastaava Maria on ollut paikalla 4.4. sekä 15.4. Uuden fuksitoimikunnan valinnasta on keskusteltu yhdessä Pedagon puheenjohtajiston, tutor- ja fuksivastaavan sekä fuksitoimikunnan puheenjohtajiston kesken. Fuksitoimikunta kirjoittaa fuksikirjeeseen pienen mainostuksen fuksitoimikunnasta.

Fuksitoimikunta on järjestänyt pulkkamäen maaliskuun hengailuilta. Osallistujia oli kolme, ei tullut palautetta.

Kostajaiset järjestettiin fuksitoimikunnan toimesta 10.4. Osallistujia oli 17. Budjetissa jäätiin 10€ voitolle. Palautetta tuli kahdelta osallistujalta. Toisesta palautteesta ilmeni, että yksi järjestäjistä oli käyttäytynyt epäasiallisesti. Tämä asia on käsitelty ja on otettu yhteys myös yhdenvertaisuusvastaaviin. Muuten tapahtuma oli palautteiden perusteella onnistunut.

Fuksitoimikunnalla on virkistymisilta maanantaina 22.4. Revolutionissa.

**18.** Vuosijuhlatoimikunta Pedago 60v.

Budjetti vuosijuhlille on luotu ja hommat eri tiimien välillä on lähtenyt hyvin käyntiin.

**19.** Yhteistyö

Sonja Holm on menossa kiertämään lähiaikoina Sataman ravintoloita ja tekemään sopimuksia ja pyytää jotain mukaan. Essi Kurth ilmoittautui.

Uusina yhteistyökumppaneina tulossa K-market kymppi, Vanha pappila ja Kauppakadun kotipitsa. Pitäisi pohtia, mitä tehdään K-market kymppin kanssa tehtävän yhteistyön eteen.

**20.** Menneet tapahtumat

Menneitä tapahtumia ei ehditty käsittelemään tässä kokouksessa, mutta käsitellään myöhemmin.

**21.** Tulevat pöhinät

Tulevia tapahtumia ei ehditty käsittelemään tässä kokouksessa, mutta käsitellään myöhemmin.

## 22. META

Hoplopiä varten on pitänyt tehdä Teosto-oikeudet. Tätä ei ole pystytty budjetoimaan, sillä lasku tulee tapahtuman jälkeen sillä perusteella, kuinka monta osallistujaa tapahtumassa on ollut ja mitä musiikilla on tehty.

Keskusteltiin, olisiko Teosto-oikeudet pitänyt olla aiemminkin sekä tulevaisuudessa tapahtumissa, jossa soitetaan musiikkia. Kysytään tästä lisätietoa JYY:ltä

Tiliällä on törttöilty paljon muiden ainejärjestöjen toimesta ja Atte Urama muistuttaa sen huolellisesta käytöstä ja siisteydestä, jotta voidaan jatkossa käyttää sitä tapahtumissa.

## 23. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous järjestetään 14.5. Aika ja paikka tiedotetaan myöhemmin. Atte Urama päätti kokouksen ajassa 19.59.

Jyväskylässä 16.4.2024

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.